
To: 5.1.2e IEEE @minvwsnl]; IEEE IEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Wed 3/25/2020 11:37:34 PM

Subject: RE: Verslag gesprek Kaag met Frans van Houten

Received: Wed 3/25/2020 11:37:35 PM

Groe
Dank!

SR
hier hebben verder geen signalen gekregen vanuit VS overheid of Philips.

Sent with BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

From: IEEECINN) BEEEDM @minvws ol
Date: Wednesday, 25 Mar 2020, 6:39 PM

To: ENED. <BENERN@ minvws.o!>.INSERTS,BNET© ninvws.ol>
Subject: RE: Verslag gesprek Kaag met Frans van Houten

Ik heb hem een sms gestuurd. Hopelijk telefoontje morgenochtend.
Ik laat

i
weten.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [IEEIEEa minvws n>
Datum: woensdag 25 mrt. 2020 11:11 PM

Aan:EEEEE @minvws n>. [INIEEEEEC)BESETi rninvws o>
Onderwerp: RE: Verslag gesprek Kaag met Frans van Houten

Graag. Als we het maar weten.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEEEE0 winvws o>
Datum: woensdag 25 mrt. 2020 10:41 PM

Aan:a IEEEa minvws n>.[EEESEE.EERE@ minvws ni>
Onderwerp: RE: Verslag gesprek Kaag met Frans van Houten

Waarom niet Scheigrond niet even bellen met de vraag wat dat betekent voor het NLse contingent?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[ESET BENET nin.
Datum: woensdag 25 mrt. 2020 9:42 PM

Ann: IEEE. RE a minsi.IEEECI BEREEN @iovs ul-

Onderwerp: RE: Verslag gesprek Kaag met Frans van Houten

Ik zal eens navragen. Denk echter dat de belangrijkste bron Philips zelf is en het dus sneller gaat via of

EE Amerikaanse counterparts van Philips zijn volgens mij op dit moment niet in de lead.
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Sent with BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

From: EXEC. JEXEXM Gninvws.ol>
Date: Wednesday. 25 Mar 2020, 3:29 PM

To:IE)BENETo ios...IEEE) BENET minvws.ol>
Subject: FW: Verslag gesprek Kaag met Frans van Houten

5.1.2e

Kan jij nagaan wat het onderstaande betekent?

Groet,

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

van: [IEEEDNN BEREXM @minvws ol
Datum: woensda 25 mrt. 2020 3:28 PM

) EER @minvws.nl>. INESEDN)EXEC© oinvws o>.ICEECINN
@minvws.nl>

Onderwerp: Verslag gesprek Kaag met Frans van Houten

Zic hieronder verslag van gesprek Kaag met Van Houten. Lang verhaal, maar geeft wel dynamick van huidige wereldhandel

in medische apparatuur en vooral beademingsapparatuur weer.

Hoofdlijnen:
- Phulips heeft een deal met VS voor levermg beademingsapparatuur en mag im ruil daarvoor ook exporteren. Maar dat doen

ze op basis van ethische criteria (lees eerlijk verdelen).
Ik ben niet echt gerust op opmerking Van Houten dat NL erg laat heeft besteld en dat we onze vraag moeten spreiden! Ik zal

Edwin van Maarseveen (onze attaché in Washington) laten nagaan wat dat betekent.

- wereldwijde maandelijkse vraag naar beademingsapparatuur, van paar duizend naar honderdduizenden.

- vrachttarieven staan momenteel onder druk, wat prijzen opdijft.

Groet,

Verslag Gespre et dhr. Frans van Houten (CEO Royal Philips) en dhr.

Scheijgrond (Philips Global Head of Government & Public Affairs)

Deelnemers

. IEEE

. EEE
e Frans van Houten, CEO Philips



Scherjgrond, Philips Global Head of Government & Public Affairs

Aandachtspunten

Naar verwachting wordt vandaag ofmorgen meer bekend over een deal tussen Philips en de VS

over levering van beademingsapparatuur. Op dit moment is geen politieke interventie door

Nederland nodig volgens Philips. Na bekendmaking van de deal zal Philips ook meer

communiceren over levering aan overige landen, waarbij het principe van ethische allocatie

leidend is.

Van Houten pleitte voor afspraken tussen de EU en andere landen over tarieven voor luchtvracht

en mogelijkheden voor luchtvervoer van kritische componenten.

Zowe lls Van Houten onderstreepten het belang van steun aan ontwikkelingslanden voor

toegang tot medische apparatuur en overige beschermingsmiddelen[JE af aan dit te verkennen.

GesprekI Philips
BB ceeft bij aanvang van het gesprek aan om — athankelijk van de behoefte van Philips — op

politiek of ambtelijk niveau in contact te treden met de VS over zorgen over de mogelijke inzet

van de Defense Production Act. Volgens Philips is dat op dit moment niet nodig.

Toename vraag naar enproductie van medische apparatuur

Philips ziet momenteel een gigantische stijging in de vraag naar beademingsapparatuur, monitors

en in mindere mate producten als X-rays en ultrasounds. Normaal produceren alle producten
gezamenlijk enkele duizenden beademingsapparaten per maand. Nu overschrijdt de vraag de

honderdduizenden. Philips probeert de productiecapaciteit de komende maanden te

verviervoudigen of zelf te verzesvoudigen. Momenteel heeft Philips 2 fabrieken in de VS. Er

worden er nog 2 bijgebouwd. Ook wordt er in 3 shifis gewerkt.

De Defense Production Act en allocatie van medische apparatuur

Van Houten stelt dat Philips aanvankelijk zorgen had over mogelijke inzet van de Defense

Production Act m de VS gevolgen voor ethische allocatie van medische apparater fEfkeelt aan

deze zorgen te delen.

Philips heeft volgens Van Houten een goed voorstel gedaan aan het Witte Huis. Hier wordt nog

over onderhandeld. Hopeljjk is de deal binnen 1 dag rond. De verwachting is dat deze veel media-

aandacht krijgt. Van Houten geeft aan dat hiermee voldoende productie zal overblijven voor de

EU en rest van de wereld. Op dit moment is geen politieke interventie vanuit Nederland nodig.

Zorgen Philips over opstelling EU

Van Houten had voor het gesprek me ffiken VC met Von der Leyen (VDL) en andere

producenten van medische apparatuur, waar hij ook het belang van open waardeketens heeft

benadrukt. VDL heeft bevestigd dat de EU waardeketens open wil houden.
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e Philips heeft ook gepleit voor opschorting van implementatie van de EU medical device

regulation (EU 2017/745). VDL zou hebben bevestigd dat de Commissie een voorstel naar de

Raad en het EP stuurt om deze een jaar uit te stellen.

e Uit eerdere gesprekken met Handelscommissaris Hogan was Van Houten bezorgd over de

mogelijke protectionistische opstelling van de EU. Deze zorgen zijn grotendeels weggenomen
door de VC met VDL seeft aan mm EU-verband ook aandacht te zullen vragen voor het belang
van open waardeketens, mede uit humanitair oogpunt. Een brief van Philips aan VDL geeft
volgen Biuidelijk de zorgen van Philips weer, diefBleelt.
Tarieven voor luchtvracht

e Van Houten uitte ook zorgen over stijgende tarieven voor luchtvracht van medische apparatuur.
Er is nog geen zicht op een oplossing. Van Houten gaf aan dat afspraken tussen de EU en VS, en

EU en landen in Azié mocten worden gemaakt om vluchten voor kritische componenten

mogelijk te maken.

EU-vraag naar beademingsapparatuur

o Philips zal op basis van ethische allocatie proberen om de hele wereld, waaronder de EU, te

voorzien van beademingsapparatuur. Van Houten merkte hierbyj op dat de order uit Nederland

relatief laat — vorige week donderdag of virijdag — was ingelegd. Philips heeft in contacten met

VWS aangegeven te zullen helpen, maar heeft Nederland ook aangeraden om orders te spreiden
en ook bij andere producenten te bestellen. Pas na berichtgeving over de deal met de VS kan

Philips met nieuws over allocatie voor de EU en andere landen komen.

Ondersteuning van ontwikkelingslanden

¢ Van Houten geeft aan dat ontwikkelingslanden weinig middelen hebben voor aanschaf van

beademingsapparatuur. Er zullen ook OS-middelen nodig zijn om ontwikkelingslanden te

kunnen voorzien van beademingsapparatuur en overige medische benodigdheden. Philips heeft

dit ook met de WHO besproken. In EU-verband zou kunnen worden nagedacht over noodhulp,

mogelijk via een leveringsprogramma.

. BB. cof aan dat ook met het oog op economische wederopbouw het belangrijk is om te waken

voor protectionisme. Dit kan averechts werken. Problemen zoals moeizame toelevering binnen

waardeketens zijn niet de fout van globalisering, maar mogelijk wel een reden om op een

enigszins andere wijze met mondiale waardeketens om te gaan.

. Bceceft aan dat in VN-verband een Humanitarian Response Plan van 2 miljard USD is

gelanceerd. Een grote tak hiervan is voor de bestrijding van COVID-19. Inschatting is dat zelfs

wanneer het aantal getroffen mensen in ontwikkelingslanden niet hoog zal zijn, de coronacrisis

een enorme maatschappelijke impact zal hebbenfiiverkent om waar mogelijk middelen vrij te

maken, mede via het IMF en de Wereldbank. Gezien de economische effecten van de

coronacrisis zal naar verwachting ook op ODA gekort worden. Publiek-private samenwerking is

dan ook van groot belang. Van Houten geeft aan graag te kijken hoe hierbij te kunnen helpen. [JEXEN
en Van Houten spreken af om nauw contact te houden.

Help save paper! Do you really need to print this email?

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit

bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het

bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard

ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this
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message was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the

message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent

in the electronic transmission of messages.


